
Vedrørende forslag om at skære i institutioners åbningstider :  

Jeg er ikke selv småbørnsforældre ……… men tænker , at det at skære en time af institutioners 
lukketid vil gøre det vanskeligt at få enderne til at nå sammen  
Mange i Dragør har langt til arbejde og kan få problemer m at hente/bringe  
Busdriften er jo ikke lige sådan at der kommer en bus hvert 5 minut - Tog/ Metro blir nok aldrig en 
realitet og bilkøen på Englandsvej er ikke blevet mindre 
På længere sigt kan det betyde fraflytning af kommunens børnefamilier . Og det kan betyde at yngre 
mennesker fravælger Dragør som et sted de vil flytte til .  
Så ender vi med en by med borgere på +55 år  
� Vh Linda Kruse 

 


